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Prerydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie PrezYdencie,

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka z\4racam sig do Pana Prezydenta z prodb4 o

skuteczn4 zmiang przepis6w dotycz4c4 wywozu p nez sp6lk9 miej sk4 "SANIKO" 
material6w

poremontolvych typu umywalki, toalety, wanny czy brodziki, kt6re tygodniami zalegai4

pergole Smietnikowe w mieScie.

Firma SANIKO umiejgtnie zostawia w/w odpady i nie zabiera ich do swoich

kontener6w, ni.yte sprzQty zalegaj4 w okolicach pergoli co nie wpll'wa pozlrtylvnie na

wizerunek osiedli i calego miasta. Wzorem cyklicznego wywozu materiai6w

wielkogabarytowy ch moina zotgantzowai zbi6rkg material6w poremonlowych'

Bardzo proszg Pana Prezydenta o zainteresowanie sig w/w problemem

Z powa'2aniem
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